
Idrettsforeningen Borg
Stiftet: 29. mai 1914

Referat styremøte 27.02.2023 KL 18.00

Tilstede: Helene, Evy, Kristin, Ragnhild, Trond, Arild, Stian, Erik, Lars, Linn(måtte gå tidlig)

Ikke tilstede:

Sak nr. Sak Beslutning/Ansv.

21/23 Godkjenning av innkalling
Agenda:

● Sportslig
○ ingen sportslig del på dette møtet

● Organisasjon
○ Årsmøtet
○ Oppdatering fra nærmiljøgruppene.
○ Endelig vedtak av budsjett.

Sportslig Beslutning/Ansv.

Ingen sportslig del dette møtet

Organisasjon

22/23 Årsmøtet 2022 - Stian gikk gjennom dokumentene som er lagt ut.
- Evy har skrevet ut lister over betalende medlemmer.
- Per stiller som dirigent
- Linn stiller som referent, Stian har gjort klar

protokoll
- Stian, Helene, Christer, Arild og Per tar

årsberetningene, disse er klare.
- Helene lager grunnlag fra styret på sak 10.4
- Styret foreslår å beholde kontingent på 400kr pr

aktive medlemmer og 200kr for støttemedlemmer.
- styret foreslår å beholde dagens treningsavgifter for

fotball og håndball. Foreslår å heve treningsavgift
for 2 partier på turn med 200kr pr år.

- Stian går gjennom idrettslagets budsjett for 2023
- Styrets innstilling i sak 14 er at nytt styre vil fortsette

arbeidet med å reforme idrettslagets
organisasjonsplan.

- Valg ihht valgkomiteens innstilling.



Idrettsforeningen Borg
Stiftet: 29. mai 1914

23/23 Nærmiljøprosjektet - Samtlige grupper informerte styret om sin fremgang,
gruppene vil legge frem dette for årsmøtet.

24/23 Budsjett - Stian gikk gjennom budsjettet. Styret har vedtatt sitt
forslag til budsjett for 2023.

25/23 Eventuelt - Spørsmål om vi ønsker dugnad gjennom Juicy
dougnuts, styret vil pr nå ikke si ja til dette.

- Monica Moen har bedt om å leie gressbanen i mai.
De betaler for dette. Styret godkjenner dette og Stian
informerer Moen og avtaler vilkår.

26/23 Neste styremøte tidspunkt: Kommer tilbake til dette med nytt styre

Saker:

- Kommer tilbake til dette i nytt møte

Referent: Erik Vinje


